
Fra: Geir Flom <geirflom@online.no> 
Sendt: 19. mars 2017 10:02 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Innspel breibandsutbygging 
 
Hei 
Det er positivt at det på nytt er planlagt å bygge ut på bredband på Litlebergen. 
Eg er selvsagt interessert i at det settes i gang, omgående. 
 
Eg vil også nevne at BBK fiber har vert i området for å sjekke interessen for fiberutbygging.  
Tilkobling kostnaden er meget høy. 
 
Basert på dette håper ag at dere snakker sammen slik at oppkoblingen kan gjøres snarest og at 
tilkoblingskostnaden kan reduseres for den enkelte husstand. 
 
 
Beste helsing 
 
Geir Olav Flom 
Litlebergen 11 
5918 Frekhaug 
Norway 
 
Mobil : +4790786941 
eMail:   geirflom@online.no 
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